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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2015/16:45 Akademiska Hus

Akademiska Hus är ett av landets största fastighetsbolag. De bygger, utvecklar 
och förvaltar miljöer för såväl utbildning som forskning i hela landet – från 
Malmö i söder till Luleå i norr. Akademiska Hus är ett statligt aktiebolag. 

Soliditeten för bolaget ligger i dag på 48 procent. Förra året skrevs ett nytt mål 
om att soliditeten ska ligga på mellan 30 och 40 procent. 

Till den utlysta extrastämman den 19 oktober finns förslag om att göra en 
rekordutdelning om totalt 6 500 miljoner. Det är pengar som i stället skulle 
kunna gå till att fler studenter får tak över huvudet. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga närings- och innovationsministern:

 

Varför väljer regeringen att göra en rekordutdelning från Akademiska Hus när 
Sveriges studenter är i akut behov av fler studentbostäder?

………………………………………

Jesper Skalberg Karlsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-09-29
Besvaras senast
2015-10-07 kl. 12.00


